

# 4<sup>TH</sup> CHINA AEROSPACE MANUFACTURING SUMMIT

Partnering with COMAC Magazine and Maximize Your Exposure to Most Influential Audience

9<sup>th</sup> & 10<sup>th</sup> January, 2013  
Post Hotel, Harbin City, China

## 4th China Aerospace Manufacturing Summit

## 第四届中国航空制造高峰论坛

# Invitation Letter 邀请函



As Chairman and General Manager of China AVIC Harbin Aircraft Manufacturing Corporation. It's my great honor to inform you that the "4th China Aerospace Manufacturing Summit" will be held in "China AVIC Harbin Aircraft Manufacturing Corporation" on 9th & 11th January 2013. In four year history of Summit, there are more than 734 attendees joining the conference, exhibition, technology course and academic site tour.

The summit is based on research of developing status of China Civil Aerospace Manufacturing Industry as usual and combine with introductions to production readiness of State Key Aircraft Projects as C919、MA700、General Aviation Projects ( Z Series Helicopter, C Series Helicopter, Business JET ).

The summit is initiated by Five Provincial Aeronautic Societies as Heilongjiang, Liaoning , Sichuan, Shan xi, Jiang xi and has the full backing of "COMAC Magazine", "China association for Science and Technology", "Association of Science & Technology of Heilongjiang Province" and "Industry and Information Commission of Heilongjiang Province ". In addition, President Unit of "Heilongjiang Provincial Society of Aeronautic and Astronautic" as "Harbin Aircraft Manufacturing Corporation" will fully supports the summit with technical guidance.

I am happy to be able to welcome you to the city of Harbin to our "4th China Aerospace Manufacturing Summit" .

第四届中国民用航空制造高峰论坛将于 2013 年 1 月 9 日至 11 日在哈尔滨市隆重召开。截至今年，中国民用航空制造高峰论坛已走过了第四个年头。据统计总共有 734 名中外来宾参与论坛及与论坛相关的展览、展示及考察、参观等活动。先后有 28 家国内外顶级技术供应商借助论坛这一国际平台展示自身的企业实力与形象。世界各地航空产业从业公司已达成共识，中国民用航空制造高峰论坛是一个行之有效的技术及商务平台。

本届中国民用航空制造高峰论坛将一如既往的立足于中国民用航空制造的现状研究并结合 C919、MA700 等国家重点机型的制造准备情况介绍。此次论坛由黑龙江、辽宁、四川、陕西、江西省航空学会联合中国航空学会共同发起。并得到了中国商用飞机大飞机杂志社，黑龙江省工业和信息化委员会，黑龙江省科学技术协会，中国科学技术咨询服务中心的支持。黑龙江省航空学会理事长单位，中航工业哈尔滨飞机工业集团有限责任公司作为我国重要的航空制造企业之一，特别在先进复合材料设计、制造、检测等方面取得了丰硕的成果并作为复合材料构件的主要供应商之一参与美国波音、欧洲空客及中国商飞干线飞机的研制及制造工作，中航工业哈尔滨飞机工业集团有限责任公司将全力支持此次论坛并提供全程技术指导。

欢迎参加第四届民用中国航空制造高峰论坛，共同迎接中国民用航空产业的美好未来。

郭殿满

Chairman, Heilongjiang Provincial Society of Aeronautic and Astronautic  
General Manager, Harbin Aircraft Manufacturing Corporation Chairman  
理事长 黑龙江省航空学会  
董事长、总经理 中航工业哈尔滨飞机工业集团有限责任公司



Galleon (Shanghai) Consulting Co., Ltd.

Register before the seats run out! To reserve your seats, Please call +86 21 51559030, or log on [www.galleonevents.com](http://www.galleonevents.com)

Disclaimer: This document is a promotional event release, and is not contractual.

GALLEON  
SAIL BEFORE THE WIND